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Referat fra 
Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 

SKOLEÅRET 2020-2021 
 

Dato 15. September 2020 

Sted Sangsalen i Nustrup ( ned af trappen i stedet for op) 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Heida Kristin Lund, Helene Østergaard Boisen, 

Michael Skrubel, Anita Mølgaard, Brian Skov og Christina Møller Juhl Ravn 

Lokale rep.: Christian Munch (Nustrup), Vakant (Sommersted) 

Medarbejder rep.: Karin Rasmussen, Anne Jørgensen 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Luise Bram og Henrik Kristensen 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Birgit Staub Olesen 

Fraværende  

Bilag Proces om bæredygtighed 

 

 

Dagsorden Referat 

1.  

a) Godkendelse af 

dagorden 

b) Evt. opfølgning fra 

sidste møde 

 

 
 
Godkendt. 
 
 

2. Gensidig orientering 

• Ledelsen 

• Medarbejdere 

• Elevråd 

• Lokale rep. 

• Forældre rep. 

 

 
Ledelsen 

• Hverdagen: 
Nustrup er fuldt ud aldersintegreret. Det fungerer rigtig godt. 
Sommersted er ikke aldersintegreret. I børneuniverset er der 
udfordringer med udadreagerende børn. 
Orientering vedr. Indsatser i klasser, hvor der er elever med 
udfordringer. 

 
Medarbejdere 
Nustrup: 

•     

•   
 

Sommersted: 

•  

•    
 
 
Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted 
 
Lokale repræsentanter 
 
Forældrerepræsentanter 
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3. Synlighed i vores 

lokalsamfund - en 

appetizer 

 

• udsat 

4. Økonomi  Udsat. 

5. Tilretning af 

præsentationen 

 

Præsentationen blev diskuteret: 
Bestyrelsen er enige om, at det er vejen frem, og at der skal gøres noget 
især med Nustrup afdelingen. 
Det er vigtigt at der også bliver diskuteret et fællesskab i Sommersted, 
også med borgerforening, idrætsforening osv.  
Der skal gøres reklame for vores skole/børnehave. 
Det er vigtigt at der er en sammenhæng fra 0-15 år, så Ungeuniverset i 
Vojens bliver det naturlige valg. 

6. Evt.  
Vi nåede ikke mere, da vi gik over til et fællesmøde mellem 
bestyrelserne for børnehaven og skolen. 
 
 
 

 
 

Punkter til kommende møde: 

 

 

• Årskalender til forældre og bestyrelse – Advisering om nyt, og overblik. - Bestyrelsens rolle 

• Forældreråd - hvad vil vi med dem, hvad gør de. 

• Legepladser 

• Involvering af elevrådet aktivt 

• Synlighed 

• Skolens vision 

• Hvordan bringer vi bedst bestyrelsens kompetencer i spil til mødeafvikling, høringer, 

forældremøder og andre fora  

 


